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Abstract (en)
[origin: US2016263920A1] A device for printing on a surface of an object contains a stationary printing unit for printing on the object. The printing
unit contains an inkjet print head for creating a print on the surface of the object in an operating area of the print head. A movable holding unit is
provided for receiving the object in a receiving region and for a rotary movement of the object from the receiving region into the operating area of the
print head and for a linear movement of the object in the operating area of the print head during the creation of the print. At least one control unit is
provided for controlling the movements of the holding unit and the creation of the print.

Abstract (de)
Eine erfindungsgemäße Vorrichtung zum Bedrucken einer Oberfläche eines Objekts umfasst: eine stationäre Druckeinheit (4) zum Bedrucken
des Objekts (2), wobei die Druckeinheit einen Tintenstrahl-Druckkopf (5) umfasst und der Druckkopf einen Aufdruck (6) auf der Oberfläche
(3) des Objekts in einem Wirkbereich (7) des Druckkopfs erzeugt; eine bewegliche Halteeinheit (11) zum Aufnehmen des Objekts in einem
Aufnahmebereich (12) und zum rotativen Bewegen des Objekts von dem Aufnahmebereich in den Wirkbereich des Druckkopfs und zum linearen
Bewegen des Objekts im Wirkbereich des Druckkopfs während der Erzeugung des Aufdrucks; und wenigstens eine Steuereinheit (13) zum Steuern
der Bewegungen der Halteeinheit und der Erzeugung des Aufdrucks.
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